
Obec Svätý Kríž

Zápisnica   
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Svätom Kríži č. 12/2021

dňa 29.12.2021

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, 16.03 hod.

k     bodu 1:   
                 
                Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Dušan Matejka,

privítal prítomných poslancov OZ, zamestnancov obce. Konštatoval, že sú
prítomní 5 poslanci a OZ je uznášania schopné – Ing. Tibor Fronko, Mgr.
Alena  Ridzoňová,  Dana Matejková,  Tomáš  Košo,  Mgr.  Peter  Tomčík.
poslanci Mgr. Zuzana Martikánová a Ján Kubáň sa ospravedlnili.

k     bodu 2:  

Starosta oboznámil poslancov so zverejneným  návrhom programu a násled-
ne ho dal schváliť. Zverejnený program bol odsúhlasený. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Kríži:
Schvaľuje:
Návrh programu: 

1.Otvorenie
2.Schválenie programu zasadnutia
3.Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ
4.Voľba návrhovej komisie
5.Návrh  rozpočtu  Obce  Svätý  Kríž  na  rok  2022  a návrh  rozpočtu  na  roky

2023,2024
6.Rozpočtové opatrenie č. 13/2021
7.Záver

   Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter   
                          Tomčík, Tomáš Košo, Dana Matejková

               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               Hlasovanie:  

   Za:  5 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík,    
                Tomáš Košo, Dana Matejková

               Proti:  0                          
               Zdržal sa:    0

16.04 hod. 

k     bodu 3:   
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                Starosta určil za zapisovateľku zápisnice zamestnankyňu obce Ing. Zuzanu

Nickelovú.  Za  overovateľov  zápisnice  OZ  zo  dňa  29.12.2021  určil
poslancov Mgr. Petra Tomčíka a Mgr. Alenu Ridzoňovú.

   Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter 
                           Tomčík, Tomáš Košo, Dana Matejková

               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               Berie na vedomie:  

   Za:  5 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík, 
                Tomáš Košo, Dana Matejková

               Proti:  0                          
               Zdržal sa:    0

16.05 hod.

k     bodu 4:  

                Starosta do návrhovej komisie zo zasadnutia OZ 12/2021 zo dňa
29.12.2021 navrhol poslancov Ing. Tibora Fronka, Tomáša Koša,  Danu
Matejkovú.  Za  predsedu  návrhovej  komisie  navrhol  Tomáša  Koša.
Starosta  nechal  o návrhu  hlasovať.  S návrhom  súhlasili  všetci  piati
prítomní  poslanci.  Navrhnutí  členovia  a predseda  boli  jednomyseľne
zvolení. 

                 
              Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter   

                          Tomčík, Tomáš Košo, Dana Matejková
               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               Hlasovanie:  

   Za:  5 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík,    
                Tomáš Košo, Dana Matejková

               Proti:  0                          
               Zdržal sa:    0

16.05 hod.

k     bodu 5:  

Starosta oboznámil poslancov s prerokovaným bodu č. 5 návrhom rozpočtu
obce Svätý Kríž na roky 2022, 2023, 2024 a dal slovo ekonómke obce Miro-
slave Dršmanovej, aby v krátkosti informovala poslancov o návrhu rozpočtu.
Ekonómka sa opýtala starostu, aký rozpočet idú prejednávať,  nakoľko hlav-
ná kontrolórka obce mala výhrady k zverejnenému návrhu rozpočtu a na zá-
klade toho bol spracovaný a upravený nový návrh rozpočtu. Z tohto dôvodu
či je potrebné predniesť pôvodný návrh rozpočtu a potom postupne prejsť
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jednotlivé úpravy. Taktiež sa na to opýtal poslanec Ing. Tibor Fronko, nakoľ-
ko je  to  podstatná  informácia,  čo bude obecné zastupiteľstvo  prejednávať
a schvaľovať, nakoľko podľa neho je potrebné prejsť si položku po položke
nie, len v krátkosti ako sa vyjadril pán starosta.  Starosta sa vyjadril, že sa ide
prejednávať  a schvaľovať rozpočet,  ktorý  bol  zverejnený t.j.  pôvodný bez
zmien. Ekonómka Miroslava Dršmanová vysvetlila poslancom, že upravený
návrh rozpočtu označila V_1 a prešla s oboznámením poslancov s pôvodne
zverejneným návrhom rozpočtu, ktorý sa zakladá na bežných príjmoch v cel-
kovej výške 1.262 133,00€ , výdavky v celkovej výške 1.134 000,00€. Kapi-
tálový rozpočet v príjmoch je 0, výdavky kapitálového rozpočtu 79.500,00€.
Rozdiel bežného a kapitálového rozpočtu je + 48.633,00€. Finančné operácie
ako  príjmy  80.000,00€,  výdavky  125.840,00€  z čoho  vyplýva  mínusová
položka – 45.840,00€, ktorá je vykrytá bežným rozpočtom. Rozpočet príjmy
celkom 1.342 133,00€, výdavky rozpočtu celkom 1.339 340,00€, rozpočet
celkom prebytkový 2.793,00€. Bežné príjmy sú rozdelené na podielové dane,
daň z nehnuteľností, daň za psa, ubytovanie, poplatky KO, prenájom, ostatné
poplatky t.j. poplatky stavebných konaní, príjmy ZŠ, dotácie nenormatívne
a dotácie normatívne v celkovej výške 1.262 133,00€. Kapitálové príjmy nie
sú rozpočtované žiadne,  nakoľko obec nemá rozpracovaný žiadny projekt.
Finančné  príjmy  zapojené  prostriedky  z minulého  roku  na  fond  opráv
25.000,00€,  zapojenie  FP  z RF  na  rekonštrukciu  cesty  Kraľovany
55.000,00€, ostatné výdavky teda 5.000,00€ budú z bežného prebytkového
rozpočtu. Vyzvala poslancov, či im je všetko jasné. Poslankyňa Dana Matej-
ková sa opýtala, kde spadá poplatok za stočné. Táto položka taktiež patrí do
kolónky ostatné poplatky. Poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová sa informovala
u ekonómky Dršmanovej, ako dostala sumu 55.000,00€ na opravu cesty Kra-
ľovany.  Ekonómka  odpovedala,  že  to  bola  rozpočtová  požiadavka  pána
starostu. Starosta sa vyjadril, že to je približná cena, ktorá by mala byť do-
statočná a v prípade, ak by vysúťažená suma nepostačovala, zrealizoval by sa
len úsek v tejto sume a v priebehu roka by sa doplnili finančné prostriedky.
Poslanec Ing. Tibor Fronko sa informoval na základe čoho starosta dospel
k zadanej sume, či vie predložiť cenové ponuky, výberové konania k predlo-
ženému návrhu na opravu cesty Kraľovany. Starosta sa vyjadril, že toto je
rozpočet, odhad, plán. Poslanec Ing. Tibor Fronko sa opýtal, kto to odhadol
a na základe čoho, načo mu starosta odpovedal, že to odhadol on na základe
projektu. Starosta sa vyjadril,  že projekt je spracovaný už dlhšie. Poslanec
Ing. Tibor Fronko sa opýtal, prečo sa to neriešilo tri roky, až teraz. Starosta
sa vyjadril, nakoľko vtedy neboli nato finančné prostriedky a teraz sa ušetrili
a sú v rezervnom fonde, tak by sa použili na opravu cesty Kraľovany. Po-
slanec Ing. Tibor Fronko sa vyjadril, že nie je proti tejto oprave, nakoľko sa
tri roky podávajú žiadosti od občanov a poslankyne Mgr. Aleny Ridzoňovej
a zrazu sa vo volebnom roku nájde 55.000,00€ na opravu cesty. Vyjadril sa,
že prvý podporí tento návrh, ak bude zodpovedne pripravený a nebude ur-
čená suma odhadom starostom, ale bude spĺňať všetky náležitosti v zmysle
zákona.  Poukázal  na  nedokončený  projekt  z multifunkčného  ihriska,  kde
nebola  dodnes  predložená  zápisnica  z verejného obstarávania,  nedoriešený
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projekt  toaliet  a nedoriešený pán Jagelka,  nedoriešený projekt  kanalizácie.
Keďže peniaze za tieto projekty zmizli, nie je problém RO preniesť tieto pe-
niaze z rezervného fondu v prípade, keď bude projekt doriešený v zmysle zá-
kona. Starosta sa vyjadril, že žiadne peniaze nezmizli.  Poslanec Ing. Tibor
Fronko poukázal na poplatky v rámci projektov. Starosta sa vyjadril,  že to
považuje za obštrukciu, nato mu poslanec Ing. Tibor Fronko odpovedal, že
on to považuje za podvod, nakoľko za tri roky sa neurobilo nič. Starosta sa
vyjadril, že na to nemal finančné prostriedky. Poslanec Ing. Tibor Fronko vy-
zval starostu, prečo nevyužil finančné prostriedky z eurofondov, dotácií, načo
odpovedal, že neboli na cesty.  Starosta sa vyjadril, že multifunkčné ihrisko
padlo  na  obecnom  zastupiteľstve,  nakoľko  nebolo  zaplatený  členský  po-
platok. Poslanec Ing. Tibor Fronko vyzval starostu, aby predložil zápisnicu
z VO, aby dokázal, že projekt padol kvôli obecnému zastupiteľstvu. Vyzval
starostu, aby začal konať a on podporí projekt na opravu cesty Kraľovany.
Starosta  sa vyjadril,  že ak to  neprejde do rozpočtu viac sa tomu venovať
nebude. Poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová sa vyjadrila, že pokiaľ chceme
dať sumu na opravu cesty do rozpočtu, malo by sa postupovať v zmysle zá-
kona, teda by malo byť predložené VO. Starosta jej odpovedal, že žiadne VO
nie je potrebné, nakoľko je toto rozpočet, teda plán. Vyzvala starostu, že nie
je možné zakomponovanie do rozpočtu, keďže to nie je pripravené. Starosta
jej odpovedal, že je to pripravené. Poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová sa vy-
jadrila,  že  pokiaľ  nie  je  vysúťažené  VO  nie  je  projekt  pripravený  s čím
starosta  nesúhlasil.  Ekonómka  sa  vyjadrila,  že  v plánovanom  rozpočte  je
rezerva cca 40.000,00€, pokiaľ by obec chcela niečo robiť. Poslanec Ing. Ti-
bor Fronko ju prerušil a vyzval starostu, aby už konal v zmysle zákona, na-
koľko treba opravovať cesty, bytovky. Starosta sa vyjadril, že sa tomu ve-
novať nebude. Poslanci vyzvali  starostu,  aby konal v zmysle zákona a oni
RO schvália. Ekonómka sa taktiež vyjadrila, že finančné prostriedky môžu
byť RO prevedené. Starosta sa opätovne vyjadril, že VO sa nerobí pred roz-
počtom, načo mu poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová odpovedala, že sa robí.
Slovo požiadala ekonómka, ktorá sa vyjadrila k výdavkom, ktoré v stanovis-
ku spomenula hlavná kontrolórka,  ide o položky na mzdy a odvody, ktoré
boli spracované na základe legislatívnych zmien, ktoré boli na úrade vlády,
nakoľko boli po tomto stanovisku cca o dva týždne aj prijaté a dokonca aj vo
vyššej  miere,  ako boli  zohľadnené v návrhu rozpočtu.  Takže  pokiaľ  budú
hlasovať  za  pôvodný  rozpočet  tak  107.000,00€  a 36.000,00€  na  odvody,
ktoré sú už na základe legislatívnej  zmeny, ktorá už prebehla na základe,
ktorej vyšla aj kolektívna zmluva, kde sa budú vyplácať odmeny a taktiež je
schválené zvýšenie platov. Ďalšou položkou v stanovisku hlavnej kontrolór-
ky boli  kultúrne  služby,  kde bol  určený vyšší  rozpočet  12.550,00€,  ktorý
spracovala na základe podkladov od pána starostu. Poslanec Ing. Tibor Fron-
ko vyzval starostu, aby sa vyjadril, ako prišiel k jednotlivým položkám, na-
koľko ich navrhoval on sám. Starosta sa vyjadril, že sú to odhadované čísla,
ktoré by sme potrebovali na budúci rok. Opätovne vyzval starostu, aby pove-
dal, na základe čoho prišiel k takýmto sumám, nakoľko ekonómka to prezen-
tuje, ale nemá vedomosť, ako sa starosta k tomu dostal. Ekonómka sa vyjad-
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rila, že suma 3.500,00€ je na uskutočnenie dňa obce a ostatné. Poslanec Ing.
Tibor Fronko sa informoval, aká bola výška tejto položky v minulom roku,
ekonómka  mu odpovedala,  že  schválené  rozpočtom v minulom roku bolo
10.400,00€ a minulo sa 5.000,00€. Poslanec Ing. Tibor Fronko sa informoval
ohľadom poplatkov za KO, stočného a LVS. Ekonómka sa vyjadrila, že KO
bol navýšený poplatok VZN na OZ 16.12.2021 na sumu 24,00€, čo by malo
pokryť náklady a všetky ostatné služby boli navýšené o inflačný koeficient
1,9.  Poslanec Ing. Tibor Fronko sa opýtal, prečo bola navýšená položka Ve-
rejné priestranstvo 05.3.0, 630-tovar a služby skoro štvornásobne. Ekonómka
sa vyjadril, že starosta povedal, že bude potrebovať ľudí, nakoľko pán Líška
možno pôjde do dôchodku a bude potrebné zamestnať človeka na dohodu.
Taktiež sa starosta vyjadril, že je potrebná oprava kosačky, bude potrebné za-
kúpenie nového opotrebovaného náradia. Poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová
sa informovala, čo spadá pod rekreačné a športové služby, načo ekonómka
odpovedala, že sa jedná o dotáciu pre športovcov OŠK Svätý Kríž v sume
7.000,00€. Poslanec Mgr.  Peter  Tomčík sa informoval,  či  futbalisti  vrátili
dotáciu, ekonómka odpovedala, že vrátili a vyúčtovali. Informovala obecné
zastupiteľstvo, že o dotáciu si požiadali aj ECAV na Slovensku Svätý Kríž
v sume 2.500,00€ na 40.výročie,  ktorá sa nachádza v položke Náboženské
a iné spol. Služby, DS, cintorín. Náklady na DS a cintorín navyšovala podľa
predpokladu správcu cintorína Mgr. Pavla Tomčíka. Opravila sa v položke
Vzdelávanie na 600-originálne kompetencie má byť suma 137.558,00€, pod-
ľa počtu žiakov k 15.9.2021. Poslanec Ing. Tibor Fronko sa opätovne opýtal,
čo  konkrétne  sú  kultúrne  služby  za  12.550,00€.  Starosta  odpovedal,  že
3.500,00€  je  na  deň  obce,  1.500,00€  na  iné  podujatia  a ostatné  je  podľa
minulého roku. Naplánované bolo 10.400,00€, nakoľko sa niektoré akcie ne-
uskutočnili nevyčerpalo sa napr. MDŹ, uskutočnil sa iba Mikuláš a balíčky
pre seniorov. Poslanec Tomáš Košo sa informoval ohľadom položky 08.6.0 -
rekreácie  a iné  služby  v sume  1.200.00€.  Ekonómka  sa  vyjadrila,  že  ide
o polročné kontroly ihriska, údržba futbalového ihriska. Kapitálové výdavky
boli urobené podľa prepočtov starostu na projekt na kompletnú rekonštrukciu
hasičskej  zbrojnice  v sume  2.500,00€,  rekonštrukciu  hasičskej  zbrojnice
1.500,00€,  realizácia  cesty  Kraľovany  60.000,00€,  výstavba  vodovodu
Ohrady 15.000,00€, vybudovanie verejného osvetlenia pri ihrisku 2.000,00€.
Poslanec Ing. Tibor Fronko sa opýtal, kto ide robiť vodovod, starosta odpo-
vedal, že nie je ešte určený je to len predpoklad. Starosta sa vyjadril, že je po-
trebné to schváliť do rozpočtu, nakoľko obec má 10. ročný projekt vodovodu
Ohrady, vodopravka je k tomu platná, je to rozostavané. Poslanec Ing. Tibor
Fronko sa opýtal, na čom to zlyhalo, nakoľko mala ísť voda a kanalizácia
v jednej ryhe. Starosta sa vyjadril, že v tejto zostave je to omnoho finančne
náročnejšie a voda by sa dala v spolupráci s LVS položiť takto. V komuniká-
cii s LVS bolo dohodnuté, že obec by dodala výkop, zásyp, zahrnutie a LVS
rúry a človeka, ktorý by to pospájal.  Poslanec Ing. Tibor Fronko sa opýtal
starostu, ako stojíme s kanalizáciou, starosta sa vyjadril, že projekt neprešiel,
nakoľko bol schválený len jeden projekt zo všetkých. Poslanec Ing. Tibor
Fronko vyzval, starostu, aby predložil podklady z LVS k realizácii vodovo-
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du. Starosta sa vyjadril, že sa nebude tomu venovať, pokiaľ to nebude v roz-
počte.  Poslankyňa Dana Matejková sa vyjadrila,  že jej doručený opravený
návrh  nebol.  Ekonómka  sa  vyjadrila,  že  nemá  email,  taktiež  požiadal
starostu, aby to odovzdal poslankyni Dane Matejkovej. Ekonómka informo-
vala, že sa ruší položka finančných výdavkov : 01.1.1 Obec , 819-vrátená FZ,
tým pádom finančné výdavky 1.339 340,00€,  by bolo  ponížené  na  1.332
340,00€. Dôležitou informáciou je, že budúci rok končí leasing na mulčovač.
V prípade, ak by sa robili opravy v bytovkách informovala obecné zastupi-
teľstvo  o možnosti  napr.  ŠFRB,  možnosť  úveru  bezúročného  s  potrebou
uviesť min. 3 správne dôvody a čakacia doba je 60 dní na schválenie. Poslan-
kyňa Dana Matejková sa informovala o výške,  ktorá bola naplánovaná na
DS,  cintorín  pánom  Mgr.  Pavlom  Tomčíkom.  Ekonómka  odpovedala
32.000,00€.  Poslankyňa  Mgr.  Alena  Ridzoňová  sa  informovala  o výške
rezervného  fondu.  Ekonómka  oboznámila  OZ,  že  v rezervnom  fonde  je
91.000,00€.  Čo  sa  týka  položky  450-zapojenia  finančných  prostriedkov
z minulého roku t.j. fondu opráv z 25.000,00€ na 2.000,00€ po konzultácii
z hlavnou kontrolórkou, nakoľko by obecné zastupiteľstvo muselo schvaľo-
vať každú zmenu. Poslanec Ing. Tibor Fronko sa informoval, kto je momen-
tálne správca bytov. Ekonómka mu odpovedala, že do 31.12.2021 je správ-
kyňou bytov pani Kajnarová. Poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová sa opýtala
starostu, ako to bude ďalej, či máme nejaké ponuky. Starosta sa vyjadril, že
o tom informoval na minulom OZ a momentálne sa venujú rozpočtu. Starosta
vyzval poslancov, aby hlasovali podľa svojho vedomia a svedomia. Oslovil
poslankyňu Mgr.  Alenu Ridzoňovú,  že  je  sklamaný,  že  nepodporí  rekon-
štrukciu cesty Kraľovany. Poslankyňa Mgr. Alena Ridzoňová sa vyjadrila, že
podporí, ale musí byť všetko pripravené a spracované v zmysle zákona,  po
obdržaní odborného stanoviska hlavnej kontrolórky a na základe skúsenosti
z vlastnej riadiacej práce sa prikláňa k jej stanovisku, nakoľko HK je odbor-
níkom vo svojej profesii. Poslanec Mgr. Peter Tomčík sa opýtal , či sa idú
robiť nejaké projekty. Starosta sa vyjadril, že projekty sa nebudú robiť žiad-
ne. Starosta dal následne hlasovať. Uznesenie nebolo schválené.

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Kríži:

Schvaľuje:

návrh rozpočtu obce Svätý Kríž na roky 2022, 2023, 2024

               Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter    
                                      Tomčík, Tomáš Košo, Dana Matejková
               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               

               Hlasovanie:  
   Za: 1 - Dana Matejková     
   Proti: 4 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík,  
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                  Tomáš Košo       
               Zdržal sa:    0

17.01 hod. 
                
                Starosta sa vyjadril, že je sklamaný. Starosta dal slovo pani ekonómke, aby

informovala o zmenách v upravenom návrhu rozpočtu: 
                  
Bežné príjmy:
290 z refundácie                           z  23 524,00 eur na  23 975,00 eur
200 príjmy zo ZŠ                         z 64 759,00 eur na  36 720,00 eur

Kapitálové príjmy:
450 zapojenie FP z min. roka                     z  25 000,00 eur na  2 000,00 eur
450 zapojenie FP z RF - cesta Kraľovany  z 55 000,00 eur na  0,00 eur

Bežné výdavky:
0111 Obec
610 mzdy                           zo  107 000,00 eur na  101 000,00 eur
620 odvody                        z 36 300,00 eur na  32 900,00 eur
640 členské prísp.              z 2 000,00 eur na 450,00 eur

0530 Verejné priestranstvo
630 tovar a služby             z 1 950,00 eur na 1 500,00 eur

0610 Rozvoj bývania
630 tovar a služby             z 43 000,00 eur na  40 400,00 eur

0820 Kultúrne služby
630 tovar a služby             z  12 550,00 eur na  6 000,00 eur

0840 Náboženské a iné spol. sl., DS, cintorín
630 tovar a služby             z 32 000,00 eur na  25 000,00 eur

091 Vzdelávanie
630 tovar a služby.                         z 26 400,00 eur na 23 975,00 eur
600 origin. kompet.                        zo 127 217,00 eur na 137 558,00 eur
600 PVŠS norm. a nenorm. FP      z 555 082,00 eur na  549 668,00 eur

Kapitálové výdavky:
0320 Ochrana pred požiarmi
716 projekt na kompl. rek. HZ      z 2 500,00 eur na  0,00 eur
717 rekonštr. HZ                           z 1 500,00 eur na  0,00 eur

0451 Cestná doprava
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717 rekonštr. cesty Kraľovany      z 60 000,00 eur na 0,00 eur

063 Zásobovanie vodou   
717 výstavba vodovodu Ohrady    z 15 000,00 eur na 0,00 eur

064         Verejné osvetlenie  
717 VO pri ihrisku                          z 2 000,00 eur na  0,00 eur

Finančné výdavky:
0111 Obec
819 vrátená FZ                                zo  7 000,00 eur na  0,00 eur

                             Starosta dal následne o upravenom návrhu rozpočtu hlasovať.

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Kríži:

a) berie na vedomie:  stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2022
b) schvaľuje zmeny v návrhu rozpočtu na rok 2022

Bežné príjmy:
290 z refundácie                           z  23 524,00 eur na  23 975,00 eur
200 príjmy zo ZŠ                         z 64 759,00 eur na  36 720,00 eur

Kapitálové príjmy:
450 zapojenie FP z min. roka                     z  25 000,00 eur na  2 000,00 eur
450 zapojenie FP z RF - cesta Kraľovany  z 55 000,00 eur na  0,00 eur

Bežné výdavky:
0111 Obec
610 mzdy                           zo  107 000,00 eur na  101 000,00 eur
620 odvody                        z 36 300,00 eur na  32 900,00 eur
640 členské prísp.              z 2 000,00 eur na 450,00 eur

0530 Verejné priestranstvo
630 tovar a služby             z 1 950,00 eur na 1 500,00 eur

0610 Rozvoj bývania
630 tovar a služby             z 43 000,00 eur na  40 400,00 eur

0820 Kultúrne služby
630 tovar a služby             z  12 550,00 eur na  6 000,00 eur

0840 Náboženské a iné spol. sl., DS, cintorín
630 tovar a služby             z 32 000,00 eur na  25 000,00 eur
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091 Vzdelávanie
630 tovar a služby.                         z 26 400,00 eur na 23 975,00 eur
600 origin. kompet.                        zo 127 217,00 eur na 137 558,00 eur
600 PVŠS norm. a nenorm. FP      z 555 082,00 eur na  549 668,00 eur

Kapitálové výdavky:
0320 Ochrana pred požiarmi
716 projekt na kompl. rek. HZ      z 2 500,00 eur na  0,00 eur
717 rekonštr. HZ                           z 1 500,00 eur na  0,00 eur

0451 Cestná doprava
717 rekonštr. cesty Kraľovany      z 60 000,00 eur na 0,00 eur

063 Zásobovanie vodou   
717 výstavba vodovodu Ohrady    z 15 000,00 eur na 0,00 eur

064         Verejné osvetlenie  
717 VO pri ihrisku                          z 2 000,00 eur na  0,00 eur

Finančné výdavky:
0111 Obec
819 vrátená FZ                                zo  7 000,00 eur na  0,00 eur

c)schvaľuje prebytkový rozpočet na rok 2022, ktorý zahŕňa celkové príjmy vo 
výške        1 236 545,00 eur a výdavky vo výške 1 234 792,00 eur bez programovej 
štruktúry

d) berie na vedomie: návrh rozpočtov na roky 2023 a 2024

  Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter 
Tomčík, 
                          Tomáš Košo, Dana Matejková

               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               Hlasovanie:  

   Za:  4 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík, 
                Tomáš Košo

               Proti:  1 - Dana Matejková                          
               Zdržal sa:    0

17.23 hod.
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Kríži:

Schvaľuje:
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rozpočet obce Svätý Kríž na rok 2022 

               Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter    
                                      Tomčík, Tomáš Košo, Dana Matejková
               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               Hlasovanie:  

   Za:  4 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík,  
               Tomáš Košo

               Proti:  1 - Dana Matejková                          
               Zdržal sa:    0
´
17.24 hod.
 

k     bodu 6:  

Starosta  uviedol  bod  č.  6  rozpočtové  opatrenie  č.  13/2021  a dal  slovo
ekonómke Miroslave Dršmanovej, ktorá informovala poslancov, že toto RO
č. 13/2021 bolo vypracované na základe vyúčtovania originálnych kompeten-
cií školy za 10/2021 a 11/2021.  S tým, že škole chýbali na mzdových pros-
triedkoch   1 548,00€ za 10/2021 a 1618,60€ za 11/2021. Po prepočítaní
príjmov, ktoré nám zaslala škola obec nepôjde do mínusu, nakoľko tieto
náklady  pokryje  čiastočne  z réžie,  ktorú  zasiela  škola  a rozdiel  pôjde
z prostriedkov, ktoré má škola z nájmu ZUŠ. Tieto finančné prostriedky sa
vrátia škole v sume  3 166,60€,  ktorá ich použije vo výške 1 816,60 eur na
mzdy a 1 350,00 eur na odvody.  Taktiež informovala poslancov, že v  janu-
ári bude potrebné dofinancovanie originálnych kompetencií  za 12/2021 vo
výške 1 202,62€.

Obecné zastupiteľstvo vo  Svätom Kríži  

Schvaľuje:

v súlade s ustanovením § 14 zákona č.583/2004 Z.z.  o rozpočtových pravidlách
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. a v súlade
so  Zásadami  hospodárenia  s finančnými  prostriedkami  Obce  Svätý  Kríž
rozpočtové  opatrenie  č.  13/2021 povolené  zníženie  výdavkov  obce  a povolené
prekročenie a viazanie výdavkov ZŠ s MŠ v súlade s § 14 ods. 2 písm. c) v celkovej
výške 3 166,00 eur, ktoré škola použije vo výške 1 816,60 eur na mzdy a 1 350,00
eur na odvody.
 

Navýšenie výdavkov ZŠ s MŠ:
41 09603 610 Mzdy +1 816,60
41 09603 620 Odvody +1 350,00
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Spolu +3 166,60

   Prítomní: 5 – Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter
                           Tomčík, Tomáš Košo, Dana Matejková

               Neprítomní: 2 – Mgr. Zuzana Martikánová, Ján Kubáň
               Hlasovanie:  

   Za:  5 - Ing. Tibor Fronko, Mgr. Alena Ridzoňová, Mgr. Peter Tomčík, 
                Tomáš Košo, Dana Matejková

               Proti:  0                          
               Zdržal sa:    0

17.32 hod.

k     bodu 7:  

             Starosta sa na záver poďakoval všetkým zúčastnením. 

                 
                Ukončené o 17.33 hod.

Zapísala 29.12.2021

Ing. Zuzana Nickelová, v.r.                                    ........................................

Overovatelia zápisnice:

   
Mgr. Alena Ridzoňová, v.r.                                   ........................................

Mgr. Peter Tomčík, v.r.                                         .........................................
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